

ADR Perspectives Perspectives PRD

Perspectives on alternative dispute resolution for ADR parties and their lawyers.

Perspectives sur la résolution des différends pour les parties et leurs avocats.

September 2016 / septembre 2016

Message from the Editors

Welcome to the twelfth issue of the *ADR Perspectives* newsletter.

This issue covers a broad spectrum of topics, including open mediations, top tips for drafting arbitration agreements, ADRIAC's arbitration administration service, security for costs in arbitrations (part one of a two part series – stay tuned for part two), and arbitration lessons to be learned from the ongoing “Deflategate” saga.

As always, in addition to reading the newsletter, please consider topics of interest to the ADR user community on which you might submit an article of up to 900 words. We are especially interested to receive mediation articles and articles from Quebec or otherwise in French.

Happy reading.

[Bryan C. Duguid Q.C., FCI Arb](#) and
[Ronald E. Pizzo, LL.B.](#)

Message des rédacteurs

Bienvenue à la douzième édition du bulletin Perspectives PRD.

Cette édition couvre un large éventail de sujets, notamment les médiations ouvertes, des conseils précieux pour l'élaboration d'ententes arbitrales, le service d'administration de l'arbitrage de l'IAMC, la sécurité relativement aux coûts dans le cadre des arbitrages (première partie d'une série en deux parties – restez à l'affût pour la deuxième partie), et les leçons à tirer de la saga « Deflategate ».

Comme à l'accoutumée, en plus de lire le bulletin lui-même, pensez à des sujets susceptibles d'intéresser la communauté des utilisateurs de PRD et pour lesquels vous pourriez soumettre un article allant jusqu'à 900 mots. Nous sommes tout particulièrement intéressés à recevoir des articles portant sur la médiation, des articles du Québec et de manière générale en français.

Bonne lecture.

[Bryan C. Duguid c.r., FCI Arb](#) et
[Ronald E. Pizzo, LL.B.](#)